

No. 10485. TREATY ON THE NON-PROLIFERATION OF NUCLEAR WEAPONS. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 1 JULY 1968¹

N° 10485. TRAITÉ SUR LA NON-PROLIFÉRATION DES ARMES NUCLÉAIRES. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 1^{er} JUILLET 1968¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Government of the United States of America on:

28 September 1990

ALBANIA

(With effect from 28 September 1990, provided that the deposit in Washington was the effective deposit for the purpose of article IX (4) of the Treaty.)

Certified statement was registered by the United States of America on 1 November 1990.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique le :

28 septembre 1990

ALBANIE

(Avec effet au 28 septembre 1990, dans la mesure où le dépôt à Washington a sorti les effets prévus au paragraphe 4 de l'article IX du Traité.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 1^{er} novembre 1990.

¹United Nations, *Treaty Series*, vol. 729, p. 161; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 11 to 17, as well as annex A in volumes 1058, 1102, 1126, 1195, 1214, 1254, 1286, 1297, 1315, 1372, 1380, 1381, 1894, 1401, 1406, 1421, 1442, 1484, 1486, 1511, 1558 and 1579.

¹Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 729, p. 161; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 11 à 24, ainsi que l'annexe A des volumes 1058, 1102, 1126, 1195, 1214, 1254, 1286, 1297, 1315, 1372, 1380, 1381, 1894, 1401, 1406, 1421, 1442, 1484, 1486, 1511, 1558 et 1579.